
Finansudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 5. november 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 9
Aktstykke om Video3 projektet
Af justitsministeren (Morten Bødskov)

§ 11 Spørgsmål 1
Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt, at det tager omkring to år at få
udrullet Video3 projektet efter kontraktindgåelse med den valgte leverandør?
Og mener ministeren, at det vil være ønskeligt, hvis det kan ske hurtigere?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sofie Carsten Nielsen
formand
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